

《骗子以已故主持人名义骗钱，Laura Hamilton：很震惊》

Laura Hamilton has expressed her disgust after discovering scammers have been using Jonnie Irwin ' s name to con fans out of money.

在发现骗子利用乔尼·欧文的名字欺骗粉丝骗取钱财后，劳拉·汉普顿表达了自己的厌恶之情。



The beloved [A Place in the Sun](#) presenter died on February 2 at the age of 51, having been diagnosed with terminal lung cancer in 2022.

这位备受喜爱的《A Place in the Sun》节目主持人于2月2日去世，享年51岁，他在2022年被诊断出患有晚期肺癌。

Irwin left behind a wife named Jessica, and three young sons, as well as a legion of fans who adored watching him on TV in shows such as Escape to the Country.

欧文留下了妻子杰西卡、三个年幼的孩子，以及一群喜欢观看他出演的《Escape to the Country》等节目的粉丝。

Co-star Laura presented property show A Place in the Sun alongside her late friend, and she ' s now revealed the sickening lengths con artists will go to for money.

劳拉是欧文的合作伙伴，曾与他共同主持《A Place in the Sun》节目，如今她揭露了骗子为骗取钱财而采取的可耻手段。

The 41-year-old completed the London Marathon earlier this year in aid of the WellChild charity.

这位41岁的女士今年早些时候参加了伦敦马拉松比赛，为WellChild慈善机构筹款。

The Channel 4 star ran the event in Irwin 's memory, telling The Sun: ' I raised five and a half grand for them, but after I ran the marathon there were people saying, " Do you know there are people setting up scam pages saying, I ' m still fundraising for the marathon " ? and still trying to get donations. '

这位Channel 4明星是为了纪念欧文而参加这次活动的，她在接受《太阳报》采访时说：“ 我为他们筹集了五千五百英镑，但在我跑完马拉松后，有人说，‘ 你知道有人设置诈骗页面说，我还在为马拉松筹款吗？’ 他们还在试图获得捐款。 ”

Laura added: ' They weren ' t legitimately for the charity and that just makes me feel sick that people were willing to do that when I was running.

劳拉补充道：“ 他们并不是真正为慈善机构筹款，这让我感觉很恶心，当我跑步的时候，人们居然愿意这么做。 ”

' I had an official Just Giving page and then there are scammers that are sucking people in saying, " Oh yeah, we ' re still trying to fundraise " and that is so terrible. '

“ 我有一个官方的Just Giving筹款页面，但那些骗子却在欺骗人们说，‘ 哦，是的，我们还在筹集资金 ’，这太可怕了。 ”

The presenter and mum-of-two has encountered problems online before.

这位主持人和两个孩子的母亲之前在网上也遇到过问题。

Last year, she issued a plea after fake accounts were set up with her profile picture.

去年，在有人使用她的头像创建假账户后，她发出了呼吁。

' If you look at my Instagram page, it says this is my only page, it ' s just madness that people seem to do it and it ' s very frustrating, ' she shared at the time.

“ 如果你看我的Instagram页面，上面写着这是我的唯一页面，人们似乎这样做真是疯了，这让人非常沮丧， ” 她当时说。

Laura, who joined APITS in 2012, posted a loving tribute to Irwin after he died.

劳拉于2012年加入APITS，在欧文去世后发布了一篇充满爱意的悼念文章。

Alongside a black and white picture of him, she wrote: ‘ Without doubt one of the best... Funny, intelligent, kind hearted, one of a kind, Jonnie you will forever be missed.

在一张黑白照片旁，她写道：“毫无疑问，欧文是……最棒的人之一，风趣、聪明、心地善良、独一无二，我们将永远怀念你，乔尼。”

In the post, she added that the team was ‘ heartbroken ’ to lose a member of their A Place in the Sun family.

在文章中，她还表示团队对于失去《A Place in the Sun》家庭的一员感到“心碎”。

Having worked together for 18 years, she wrote that they will ‘ miss him terribly. ’

她与欧文共事18年，她写道，他们将“非常想念他”。

In the wake of his death, Irwin ’ s colleagues are still getting to grips with life without him.

在欧文去世后，他的同事们仍在努力适应没有他的生活。

Jasmine Harman recently said that it ‘ still feels raw ’ to talk about losing Irwin after she gave a tearful interview on Loose Women.

杰斯敏·哈曼最近在《Loose Women》上接受采访时泪流满面地表示，谈到失去欧文仍然“感觉很难过”。

Speaking to the panel, she said of her grief: ‘ You never know what ’ s around the corner, and I think we can all take something from it.

她在节目中对评委们说：“你永远不知道未来会发生什么，我认为我们都可以从中得到一些启示。

‘ We can all cherish every day and live with as much joy as possible, and that ’ s what he did. ’

“我们都可以珍惜每一天，尽可能快乐地生活，这也是欧文所做的。”

Taking to social media after her chat on the daytime show, Jasmine, who first appeared

on screen with Irwin 20 years ago, thanked fans for their support.

在日间脱口秀节目结束后，杰斯敏在社交媒体上发文感谢粉丝们的支持。她首次与欧文一同出现在荧幕上是在20年前。

‘ Thanks to the team @loosewomen for having me today It ’ s emotional and it still feels raw talking about Jonnie. It was really great to meet everyone today though, and thank you for your support, ’ she wrote.

她写道：“感谢@loosewomen团队今天邀请我 谈到欧文仍然让我感到难过。不过今天见到大家真的很开心，感谢你们的支持。”

Meanwhile, Irwin ’ s widow has been having conversations with her little ones following their dad ’ s death.

与此同时，欧文的遗孀在丈夫去世后一直在与孩子们交谈。

Jess, whom he married in 2016, has said Irwin is still part of her daily chats with Rex, five, and twins Rafa and Cormac, three.

杰西卡于2016年与欧文结婚，她说欧文仍然是她与5岁的雷克斯以及3岁的双胞胎拉法和科马克的日常对话中的一部分。

‘ Jonnie is present in so many of our chats. Rex will say, “ Would Daddy like to watch this? ” or, “ Was this Daddy ’ s favourite chocolate? ” He wants to include him, whereas with the twins, it ’ s more, “ I want Daddy to come back, ” and I say, “ Yes, I do, too ”, ’ she told Hello!

“ 欧文在我们的很多谈话中都会出现。雷克斯会说，‘ 爸爸会想看这个吗？’ 或者，‘ 这是爸爸最喜欢的巧克力吗？’ 他想提到他，而对于双胞胎来说，他们更多的是说，‘ 我想让爸爸回来 ’，我会说，‘ 是的，我也一样 ’，” 她告诉《Hello!》杂志。